
Fjordbakkeskolens Skolebestyrelse                     
 

Skolebestyrelsesmøde mandag den 19/8 - 2024 kl. 19.00-21.00 
Skærbæk – personalerum  

Medlemmer af skolebestyrelsen: 
Elever: Der er ikke valgt elevrådsrepræsentanter endnu 
Forældre: Karina Bukh, Mette Adriansen, Lise Strøm Jensen, Karen Oxlund Jensen, Mik Stabel Andersen, Casper Vig 
Frederiksen, Anja Schrøder Trelle 
Elever:  Freja og Emilie 
Personale: Carsten Bonde, Annika er suppleant for Brian Alsløw 
Ledelse: Line Skovsen, Poul Jakobsen, 
Ordstyrer: Casper Vig Frederiksen  
Fraværende: Afbud fra Brian, Karen, Mik 
 

0. Dagsorden til godkendelse  
Godkendt 

1. Efterretningspunkt  
          Nyt fra eleverne: Opstarten har været god, og det har været rart at komme i skole igen. Nye mobilregler er trådt i  
                                           kraft, hvilket betyder en bedre stemning og samvær. Husk at skabene skal låses ind til  
                                           mobilerne.  
          Nyt fra medarbejderne: På Fjordbakkeskolen var forberedelsesugen i uge 32, hvor der var et kursus i Styrket  
                                                      Forældrekontakt og socialt samvær. Børnemiljøet er startet op i Taulov og udvikles 
                                                      hen ad vejen. Personalet er meget positive. Også rigtig god opstart i Skærbæk. Rengøring 
                                                      er et problem. Personalet har selv gjort rent. Tages op i DSL-kreds og i Skolebestyrelses- 
                                                      formandsskabet. 
          Nyt fra formanden: Skal holde møder mellem de forskellige SB-formænd, hvor næstformænd også er inviteret  
                                              med. Der er lavet forretningsorden. Første møde i okt/nov. 
          Nyt fra ledelsen:   
- Skolestart – med nye ringetider, opstart m.m.: Fin opstart. Fælles personalerum i Taulov. Ringetider er blevet ens 
       i Taulov – forkortet skoledag – ekstra personale i flere timer. 
- Præsentation af Thomas Schmidt: Thomas er tiltrådt som fritidsleder på Taulov – foreløbigt til 31/7-25. 
- Nyhedsbrev er sendt ud – givet et par henvendelser- vedr. fordele ved børnemiljø, som Taulov gerne vil opnå og 

som i en vis udstrækning også findes i Skærbæk pga. af en anden struktur. 
- Klubben i Taulov er flyttet fra Elbohallen til skolen i den gamle tandlægeklinik.  
- Et udvalg i Taulov arbejder på at lave udeområdet attraktivt for alle. Dog er der reserveret et område for 

skolestartere. 
 

2. Gennemgang af årshjul 24-25 – inputs ønskes 
(Drøftelse af fordeling af piger og drenge i klasserne ved nyankomne elever – et opmærksomhedspunkt til et 
lærermøde) 

-        Forberedelse til at få forældre til at melde sig til en kommende skolebestyrelsesvalg 
-        Ønske om at udvalgsformanden bliver inviteret til et SB-møde (er inviteret/LSK) 

Ikke flere nye punkter – dokumentet åbnes til hvert møde, så der løbende kan foreslås et emne. 
3. Orientering om budget 25-28 (BSU-dagsorden /sparekatalog offentliggøres 14/8 kl. 12.00) 

Børn og unge skal spare 44 mio. Skoleområdet ser ikke ud til at rammes særligt meget. LMU laver 
høringsforslag. Skolebestyrelserne er ikke involveret i første omgang. 

4. Konkurrencer – opfølgende handlinger. Ønske fra bestyrelsen om denne drøftelse. 
Hvis en klasse vinder en konkurrence og skal repræsenteres, kan skolen ikke finansiere en deltagelse. 
Men forældrerådet kan involveres til at skaffe eventuelle manglende ressourcer. Opfordring også til at deltage i 
flere projekter, hvor det sker ud over skolens matrikel. 
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5. Principper for Fjordbakkeskolen – se vedhæftede bilag 
Skolens forslag er, at vi konverterer dette princip til en forretningsorden for skolebestyrelsen – og laver de 
obligatoriske principper i løbet af året. 
Principper og forretningsorden ønskes opdateret – der nedsættes et udvalg bestående af Casper, Karina, 
Carsten og Line. Udvalget fortæller på næste møde, hvor langt de er nået. 
 

6. Eventuelt 
 9. klasse – evaluering. Hvordan er der gået med vores karakterer? Oversigt og gennemgang på næste møde. 
 9. klassernes sidste skoledag. Et kommunalt arrangement. Spørgsmål om alkohol. Karina spørger i 

formandsgruppen 
 Spisepause. Alle elever har 15 minutters koncentreret spisepause. Skriv til personalet, hvis de skal være obs på 

barnets spiserutiner 
 Skærmtid i SFO. Overhold skærmtid i SFO – er brudt i uge 32. SB har evalueret punktet tidligere. MI følger op 
 Køleskabe i klasserne. Opslag på Facebook omkring en undersøgelse om brug af køleskabe i skolen. Vi 

fastholder beslutningen grundet larm/støj/varmeudvikling, brandmyndigheder, rengøringsudfordringer og 
manglende økonomi – samt manglende interesse fra eleverne efter 2 måneder 

 Opfølgning på ordensregler – primært i udskolingen. Stadigvæk et problem – lugter sødt på toiletterne. Line & 
Mads indkalder forældrerådene på 7.-9. årgang – så der laves en handleplan sammen med forældrene. 
 

 

Næste møde: 

1/10 Ta – 13/11 Sk – 12/12 Ta -27/1 Sk – 25/2 Ta – 26/3 Sk -15/5 Ta -17/6 Sk 


